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	敬拜服事預備表格 V2
Worship Preparation Form V1



	感謝讚美主！為幫助各位弟兄姊妹在程序及器材上的安排, 請各敬拜負責人必須填寫以下表格.
	Thanks and Praise our Lord! To help organising the procedure and equipments, each worship leader must fill in the below form

	此表格必須在服事前一週以電郵傳交給各伴唱, 樂手, 影音組及舞蹈組
	This form must be sent by email to all vocalist, musicians, AV Team and Dancing Team one week before the service

	
	
	
	

	小組 Cell Group 
:
	
	總負責 Supervisor
:
	

	小組長 Group Leader
:
	
	音控助理 PA Assistant
:
	

	服事日期 Date 
:
	
	投影助理 PPT Assistant
:
	

	
	
	
	

	項目Items
:
	姓名
Name
	須要器材
Equipments Required
	線材
Cables
	配件
Accessories


	
	
	
	
	
	
	
	

	主領 Lead Vocal
:
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Wireless Handheld
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	伴唱 Vocal 1
:
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Cable Microphone
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	伴唱 Vocal 2
:
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Cable Microphone
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	伴唱 Vocal 3
:
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Cable Microphone
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	鋼琴 Pianist
:
	
	[image: image18.wmf]�

琴

 Piano


[image: image19.wmf]有

�

��

克

�L



Cable Microphone


	[image: image20.wmf]XLR


	[image: image21.wmf]麥

克

風

架

Mic Stand
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	電子琴 Keyboard
:
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	吉他 Guitar
:
	
	[image: image30.wmf]吉

他

 Acoustic


[image: image31.wmf]�

吉

他

 Electric


	[image: image32.wmf]1/4 TS
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	貝斯 Bass
:
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	鼓 Drums
:
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	監聽喇叭 

Stage Monitors
:
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     數量 :   4 
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	LCD 屏幕 Monitors
:
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	以上各項為北雪梨靈糧堂現有及最常用的器材. 如有其他需要或是會用到其他樂器, 請寫在下面 : 
	The above items are the most commonly used equipments available in BLCCNS now. If you have other needs or will use other musical instruments, please list below:

	
:
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
:
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
:
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
:
	
	
	
	
	
	
	

	請把歌曲名稱及網上試聽順序填寫在下面 : 
	Please list the songs and web link below in correct order:

	詩歌 Songs
	歌名Song Name
	出處 From
	網上試聽連結Web Link

	
	
	
	

	詩歌 Song 1
:
	
	
	

	
	
	
	

	詩歌 Song 2
:
	
	
	

	
	
	
	

	詩歌 Song 3
:
	
	
	

	
	
	
	

	詩歌 Song 4
:
	
	
	

	
	

	為確保投影片運作順暢, 請在遞交此表格時連同當天需要的投影片檔案 (PowerPoint 2003) 一同送出給投影組
	To ensure a smooth operation of your slides, please forward the PowerPoint 2003 file together with this form to PPT Team

	
	

	為確保會眾能清楚看到歌詞, 建議投影片製作請用簡單白底黑字或黑底白字, 並請用繁體中文字及加上英文翻譯
	To ensure the audience can read the lyrics clearly, suggest to make the slides in simple white ground black wordings or vice versa in Traditional Chinese characters with English Translation

	
	

	請把頭影片檔案拷貝在行動碟, 在服事當天帶到投影桌(音控桌前面) . 以防投影檔案無法使用, 建議貴組投影操作員, 敬拜主領或小組長各帶一份備件
	On the day of your service, please bring a copy of the PPT file on a USB flash drive to the PPT operation table (in front of the PA table). Suggest your PPT operator and the cell group leader or the worship leader to bring a copy each in case one of it doesn't work.

	
	

	詩歌歌譜檔案現存放在教會辦公室. 如有需要請於辦公時間內到辦公室借取及複印. 注意絕對不能把歌譜原檔拿走
	Records of the music charts are now stored in our church office. Please borrow and photocopy in the office during office hours if required. NO music charts originals to be taken away.

	
	

	有關敬拜練習時間如下:
1) 在小組聚會與組員練習
2) 帶領敬拜前一週主日崇拜後與組員及樂團一起練習
3) 帶領敬拜當天聚會前與組員及樂團一起練習
如需於其他時間借用大堂及器材練習, 請於辦公時間內與教會秘書及影音組負責人聯絡
	Please see below about worship practise:

1) Practise with members during cell group

2) Practise with members & band after the Sunday service one week before

3) Practise on the day with members & band before service starts

If the hall and equipments are required for practise in other times, please contact church secretary and AV Team leader

	
	

	帶領主日敬拜當天請於早上8:30 前到達場地架設器材
其他聚會另行安排
	Please arrive the venue at 8:30am to setup for Sunday Worship

Will have other arrangement for other events

	
	

	各場聚會後請務必收拾器材並放回原位
	Please ensure to pack up and return all equipments after each event

	
	
	
	

	重要聯絡人員 Important Contacts :
	

	事工組 Team
	姓名
	Name
	聯絡電話Contact Phone No.
	電郵 e-mail

	教會秘書Church Secretary
	郭行
	Joy
	9403 6077
	blccns@gmail.com

	敬拜及影音組組長
Worship & AV Team Leader
	呂樂修
	Simon
	0430283131
	avblccns@optusnet.com.au

	投影總負責PPT Coordinator
	莊桃園
	Anna
	0433451550
	jty.chuang@gmail.com

	
	
	
	
	

	
	
	
	

	~ 謝謝合作！~
	~ Thank you for your cooperation! ~
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